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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Hogy halad a védőoltások beszerzése? " 



Tisztelt Miniszteľ Úľ!

A járuány egész Euľópában felszálló ágban van. számtalan országában máľ a víľus haľmadik

hulláma ellen védekeznek és szigoľú koľlátozásokat hoznak. A jáľvanyadatok Magyaroľszágon

is novekędést mutatnak, ezért minden oltóanyagľa szükségünk van. Csak a védőoltás mentheti

meg aZ életeket és a munkahelyeket.

Sajnos az Eurőpai Bizottság lassúsága miatt még mindig nem kezdodhetett meg a tĺimeges

koľonavíľus elleni oltás az Unióban' így Magyaroľszág kénytelen saját vakcinabeszerzési

foľrásokat keresni. A lehető leggyorsabban kell minél tobb védooltást szercznünk, miközben

hazćnkban a baloldal nem tesz mást a vakcinákkal kapcsolatban' mint az embeľekben félelmet

és bizonytalanságot kelt. Titokban, a rendszeľt kijátszva védőoltáséľt ľohangálnak,

mindeközben oltásellenességľe buzditjak az embereket. Nyilvánvalóan a játványhe|yzetből

csak politikai hasznot pľóbálnak szerezni. Kérem ezt fejezzék be! A magyar emberek elé csak

magyar hatóságok által bevizsgált biztonságos vakcina keľülhet!

Mind tudjuk, hogy vakcina nélkül nem lehet megállítani a vírust, mert újabb és újabb

hullámokban az állandőan vissza fog térni, ezért Magyarországnak minden oltóanyagľa

szüksége van!

Aztláthatjuk, hogy az uniós országok hátrányban vannak avi|ág más térségeihezképest az

oltási számok tekintetében. Az euľópai vakcinae|lźĺás bizonytalanságai ellenéľe azonban

Magyarországon május végéig 3,5 millióval tobb embert tudunk beoltani, mint egy hasonló

méľetű EU-s oľszág, amely csak a nyugati vakcinával olt.

Tisztelt Miniszteľ Úľ!

Az ország újraindításának feltétele a vakcina! A koľmány és a szakembeľek keményen

dolgoznak azért, hogy minél tobbet sikerüljon bęszereznünk. Mindezek fenyében tisztelettel

kéľdezem Önt, hogy jelenleg hogy halad a védőoltások bęszeľzése?

Váľom megtĺsztel ő v álaszát!

József

Budapest, 2021.0Ż.17.

Tisztelettel

Fidesz _ Magyaľ Polgáľi


